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БЕОГРАД - Амбасадор Руске Федерације у Србији радо се одазвао да за Курир
одговори на неколико најактуелнијих питања с којима се наша земља тренутно суочава.

  

* Како сте доживели хапшење и изручење Ратка Младића Хагу?

  

- Разматрам хапшење и суђење генералу Младићу у контексту велике трагедије пуне
крви, коју су југословенски народи проживели у последњем периоду. Мислим да ће му
Трибунал у Хагу обезбедити фер суђење.

  

* У последње време поново се чују идеје о подели Косова, а вицепремијер Србије
Ивица Дачић чак је као опцију навео поделу Косова између Србије и Албаније.

  

- Има много приступа решењу тог проблема. За Русију је важно да посматра позицију
Србије која рефлектује мишљење целе државе. Дачићева иницијатива није нова, то је
дискутовано много пута.

  

* Да ли би евентуална подела Косова могла да има последице на унутрашње
прилике у БиХ?

  

- Рано је о томе говорити.

  

* Шта се дешава с руским кредитом, кад може да се очекује реализација?
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- Потребан је технички рад на томе. Колико знам, српска страна је послала неопходне
техничке документе у Русију у вези са пројектом за железницу, и то се сад разматра.
Очекујем да ће то бити завршено до краја лета, а онда ће руска страна дати коначну
процену о тим документима. Тада ћемо радити заједно на доношењу одлуке о
финансијској подршци за реализацију тих пројеката.

  

(Курир)
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